
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad Putten, sociaal domein, gehouden op maandag 

15 augustus 2016. 

Afwezig: Jantine Dekker 

1. Opening, welkom: 

Chris van Tilborg opent de vergadering, heet ons allen welkom, in het bijzonder Alex 

Hagenbeek en wethouder Ard Kleijer. 

2. Vaststelling agenda: 

We stellen de agenda onveranderd vast. 

3. Overleg Ard Kleijer: 

We beginnen met een korte kennismakingsronde. 

Functioneren participatieraad: Chris van Tilborg schetst de overgang van Wmo-raad naar 

participatieraad, de uitbreiding van het terrein (sociaal domein) en dientengevolge de 

expansie van de participatieraad, daarnaast de noodzakelijke training en ons streven voet 

aan de grond te krijgen bij onze basis: cliënten en potentiele cliënten. 

Ard Kleijer heeft als wethouder te maken met de decentralisatie en de implementatie. De 

gemeente doet het redelijk “normaal als mogelijk, zorgzaam waar nodig”. 

Bestuursstijl: Ard Kleijer geeft aan dat de Sociaal-Culturele Visie nogmaals bij de 

agendacommissie ligt. Binnenkort kunnen we meer duidelijkheid verwachten. De 

bestuursstijl van Putten tegenover de participatiewens van de participatieraad heeft nog 

geen stof tot reflectie opgeleverd. We komen erop terug. 

Werkt de participatieraad? Ard Kleijer benadrukt dat wij het college van B&W adviseren, niet 

de gemeenteraad. Burgemeester en Wethouders zijn content met de rol van de 

participatieraad. Ard geeft aan dat de betrokkenheid van burgers pas aantrekt als het henzelf 

betreft: de participatie van de burger is gering. Het is de vraag of meer informatie de mensen 

in beweging brengt. 

John Loukes wijst de wethouder op de controlerende taak van de gemeente bij de uitvoering 

van initiatieven, vooral waar de gemeente zelf aan de wieg heeft gestaan. 

Regionale raden, overleg van voorzitters, werken goed samen, maar te allen tijde zullen we 

de vertaalslag naar de eigen gemeente moeten maken. 

We constateren een Wmo-overschot en een tekort bij de participatiewet. Is overheveling 

mogelijk? Ard Kleijer geeft aan dat de gemeenteraad beslist, dat er geen structurele 

afspraken gemaakt kunnen worden, maar dat er op projectbasis mogelijkheden zijn. 

Sybrecht v.d. Veen pleit voor investeringen bij mensen die onderaan de ladder staan. 

Ard Kleijer stelt dat voor de echt schrijnende gevallen in Putten altijd een oplossing te vinden 

is. 



Wilmy v.d. Beek pleit voor herinvoering van het zorgontbijt. Alex Hagenbeek zal dit 

doorspelen naar Martin Prins (contact Martin-Wilmy- Piet v.d. Wal) 

Ad Blok informeert naar het vervoer Speciaal onderwijs naar Harderwijk. Antw. Mensen 

krijgen een vergoeding, maar moeten het zelf regelen. (daar zijn ze niet gelukkig mee). 

Ard Kleijer verlaat de vergadering. 

 

4. Overleg gemeente: Alex Hagenbeek 

We wachten nog op een reactie op ons ongevraagde advies TSN. 

Alex Hagenbeek is volop bezig met de verordeningen Participatiewet: die moeten 

participatiewetproof zijn. De notitie van Madelon v.d. Veen is vanmiddag binnengekomen. 

We behandelen die op onze volgende vergadering. 

De gemeente is in gesprek met het onderwijs over uitgeleerde jongeren (16-17 jaar). 

 

5. Bespreekpunten participatieraad: 

Communicatieplan: 

We beoordelen het rapport als gedegen, breed, uitnodigend om prioriteiten te stellen. 

We hebben een korte discussie over de naam de raad, maar we blijven bij de ons zo 

vertrouwde naam Participatieraad Putten, (sociaal domein). 

We lopen het actieplan na: 

- We hebben een functionaris communicatie; 

- Jaap Plomp gaat aan de slag met relatiebeheer; 

- Wilmy v.d. Beek werkt aan naamsbekendheid; 

- Zij is ook druk bezig met een nieuwe brochure (aandacht voor alle domeinen); 

- We wensen een eigen website, maar wachten er nog even mee: het moet wel behapbaar 

blijven. 

Kernwaarden: 

We kiezen de volgende: 

Dienend, professioneel, rechtvaardig, strevend naar een gelijkwaardige behandeling van 

iedereen, onderzoekend en adviserend. 

Wilmy kan ermee vooruit. 

Burgerplatform 10 oktober 2016, Stroud: 

- We melden ons elke 14 dagen in Puttens weekblad; 

- Er komt een link op de website; 

- We participeren op facebook (Wilmy bewaakt); 

- Wilmy en Jaap stellen de uitnodiging op; 

- De uitnodiging komt bij de informatiebrief van de gemeente (september); 

- Er is een spreker van Per Saldo, onderwerp “Wmo to go!”; 

- We zoeken in het programma ruimte om als participatieraad contact te maken met de 

aanwezigen; 

- We melden ons op Veluwe FM; 

- Rian van Pagee raadt aan ons vooral toe te spitsen op de Puttense situatie, kom met 

praktische voorbeelden voor elk domein! 

 

Inclusieve maatschappij: VN- panel: 

We schuiven dit onderwerp door naar de volgende vergadering. 



 

6. Korte punten: 

Vooroverleg DB: Chris meldt kort het overleg dat het dagelijks bestuur met Alex Hagenbeek 

heeft gehad ter voorbereiding van de vergadering. 

Adviezen in behandeling: 

Input regionaal advies gezondheidsbeleid: met dank aan Rian van Pagee hebben wij onze 

bijdrage aan dit regionaal advies geleverd. 

Aanstaande vacature: Alie Kortrijk geeft aan na vier jaar lidmaatschap een andere uitdaging 

aan te gaan. Wij betreuren haar besluit, maar respecteren haar keuze. Formeel zal zij tot 1 

januari lid van de participatieraad blijven (en dus ook zitting hebben in de commissie 

Centrumvisie). Wilmy v.d. Beek zal zorgdragen voor een advertentie (we zoeken iemand met 

Wmo- kennis of de bereidheid zich daarin te verdiepen). Jaap Plomp zal Alex Hagenbeek 

formeel op de hoogte brengen. 

7. Verslag en afsprakenlijst: 

Het verslag keuren we onveranderd goed. 

We voegen toe aan de activiteitenagenda: 13 september, overleg DB met gemeente (Martin 

Prins) 

Verzoek De Schauw: op de koffie bij de participatieraad, een ontmoetingsmoment in 

oktober. Sybrecht v.d. Veen en John Loukes zijn beschikbaar. Jaap Plomp zal De Schauw 

antwoorden en informeren naar de precieze bedoeling. 

Veluwe FM: 24 september. Wilmy en Alie gaan daar goed voorbereid heen. (melden 

vacature, het burgerplatform en de website) 

Afspraken voorzitter: Chris van Tilborg meldt een netwerkcontact.  

8. Rondvraag: niemand maakt gebruik van dit agendapunt. 

9. Sluiting: 

Chris van Tilborg sluit de vergadering om 22.10 uur. 

 

Jaap Plomp 

Secretaris 

 


